
Aluejohtokuntatapaaminen keskiviikkona 15.1.2025 
 
Paikkana: Riihelän Jounin työhuone, klo 15.00–16.00 
 
Paikalla: 
Taina Harmoinen,  
Suvi Salonranta, 
Nina Parkkinen, 
Jari Ahokas, 
Eljas Pölhö, 
Elina Vauhkonen,  
Anja Heikkilä,  
Hanne Vainio, 
Markus Torniainen, 
Hannu Korhonen, 
Petri Tikkanen,  
Jaana Var�ainen,  
Vesa Erkkilä, 
Susanna Rusakko, 
Helena Harmonen, 
Helena Manninen, 
Teemu Laasanen, poistui ensimmäisen asian jälkeen 
Mikko Tuovinen,  
Jouni Riihelä, 
Susanna Keminen 
 
 
Keskustelu�laisuudessa läpikäydyt asiat: 
 
Mikkelin seudun matkailupalvelut ry:n toiminta ja markkinoin�kanavat, erityises� visitmikkeli.fi esite  
 
Teemu Laasanen kertoi, etä Anne Inkeroiselle voi laitaa vies�ä, jos kunnalla jokin toiminta, joka ei ole 
esillä. Kun�en matkailuvastaavat syötävät �etoja siten eteenpäin.  
 
Teemuun voi olla yhteydessä, jos halutaan esitelemään toimintaa, etä voidaan laajentaa yhteystyötä, 
myös yhdistykset voivat tulla mukaan.  
 
Kevään 2025 vaalijärjestelyt  
 
Esille nousi kysymys, etä onko meillä sellaista järjestelmää, joka vaa�si vahvan tunnistautumisen? Tämä 
selvitetään �etohallintopuolelta (vies�nnästä).  
Sovi�in, etä vaalista tehdään kaksivaiheinen. Ensin on mahdollisuus ilmoitautua ehdokkaaksi, tämän 
jälkeen tehdään ehdokaslistat, ja toisessa vaiheessa äänestetään omaa ehdokasta. Molemmissa vaiheissa 
vies�nnässä hyödynnetään leh�-ilmoituksia ja somea. 13.4.2025 on virallinen vaalipäivä, tämän jälkeen 
aluejohtokuntavaalit.  
 
Aikataulu: 
5.3. ilmoitaudu ehdokkaaksi, zeffin/lyy�n kauta.  
 Tiedote, ja samassa yhteydessä kerrotaan mistä kyse, mikä on ajk, mistä ajk päätää, info 
ilmoitukseen. 
 
31.3. ajkl:ta listat. Siten tehdään zeffiin(?) äänestys.  



17.4-30.4.2025 vaaliaika, Tiedote, etä nyt alkaa aluejohtokuntavaalit.  Kaupunkilehteen ja someen mainos, 
etä vaali on menossa. Samassa yhteydessä kerrotaan jälleen mistä kyse, mikä on ajk, mistä ajk päätää.  
  
Käytävä vielä vies�nnän ja �etohallinnon kanssa läpi, onko mahdollista tehdä äänestys vahvalla 
tunnistautumisella? 
 
Maaliskuun loppupuolella aluejohtokunnat pitävät kokoukset, joissa käydään ehdokkaat läpi (merkitään 
�edoksi) etä, tällaiset ehdokkaat valitu.  
 
Kesätyöntekijät 2025  
 

- 2 kesätyöntekijää Ris�inaan toiveissa (2 pes�ä peräkkäin), kalliotaidekeskukseen, jota Ris�ina seura 
ylläpitää.  

Heräsi kysymys, etä onko linjavastuu, työohjausvastuu, aluejohtokunnalla vai yhdistyksellä, johon 
kesätyöntekijä olisi menossa?  
 
Lisäyksenä muis�oon, etä henkilöstöhallinnon puolelta tuli seuraava �eto, ” Aluejohtokunta ei voi siirtää 
kesätyöntekijää eteenpäin eli ei voi työskennellä yhdistyksellä. Jos yhdistys haluaa palkata kesätyöntekijän 
niin sitten ne voivat hakea kesätyöseteliä yhdessä kesätyöntekijän kanssa. Ristiinan kohdalla työnjohdolliset 
velvoitteet ovat aluejohtokunnalla, kalliotaidekeskus voi kyllä ohjata työtä. ” 
 
Ilmoitakaa Susannalle mahdollisimman pian (viimeistään ensi viikon aikana), aikovatko aluejohtokunnat 
hakea kesätyöntekijää. Susanna ilmoitaa �edon edelleen henkilöstöpalveluihin.  

 
 

Muut asiat 
 
Kysy�in osallistavan budjetoinnin �lanneta, ja osbu on ideoidenkeräysvaiheessa tällä hetkellä.  
 
Seuraava kokous 26.3.2025 keskiviikkona, Jounin työhuone tai teams. Asialistalla silloin vaaleihin liityvät 
asia.  
 
 
Muis�on kirjasi Susanna Keminen  
 


